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El Consell General s’afegeix a les mostres de condol per qui fou

Càndid Riba Coma

Conseller general  
(1968-1969)  (1970-1971)

La consellera general de Soci-
aldemocràcia i Progrés (SDP), 
Sílvia Bonet, ha presentat 
quatre preguntes al Govern 
que tenen per finalitat reque-
rir informació sobre la des-
pesa efectuada en els pres-
supostos del Servei Andorrà 
d’Atenció Sanitària (SAAS) en 
unes ulleres de visió nocturna 
per a l’helicòpter amb un im-
port de 127.942 euros.

La consellera general, que 
ha analitzat la liquidació pres-
supostària del primer trimes-
tre de l’any 2016, ha destacat 
que en aquesta es reflecteix 
una despesa d’instrumen-
tal i utillatge per un valor de 
127.942 euros en concepte 
“ulleres de visió nocturna he-
licòpter”.

SDP no entén la necessitat 
d’aquest dispositiu en l’àmbit 
hospitalari però tampoc creu 
raonable que el SAAS hagi 
hagut d’afrontar una despe-
sa d’aquesta magnitud, re-
cordant que no disposa d’un 
helicòpter en propietat, sinó 

que aquest transport es por-
ta a terme sota un contracte 
de prestació de serveis. Així 
doncs, amb la voluntat de 
mantenir “un exhaustiu segui-
ment sobre les despeses que 
es desenvolupin en l’àmbit 
sanitari” i, com ha expressat 
en anteriors ocasions la for-
mació, que aquestes despeses 
siguin fruit d’una planificació 
i donin resposta a una neces-
sitat real de la població, s’ha 
formulat aquest plec de pre-
guntes.

En primer lloc, la consellera 
vol saber quin ha estat el pro-
cediment de compra d’aques-
tes ulleres de visió nocturna 
d’helicòpter i sota quina jus-
tificació. En segon lloc també 
demana quants trasllats noc-
turns amb helicòpter ha cal-
gut fer durant els últims cinc 
anys. En la tercera pregunta 
qüestiona per què el SAAS ha 
d’assumir la compra d’un ma-
terial d’aquestes característi-
ques. I en quart i últim lloc vol 
saber amb quina empresa té el 
SAAS contractat el servei de 
l’helicòpter.

SDP demana per quin motiu 
el SAAS ha adquirit unes 
ulleres de visió nocturna

La consellera d’SDP Sílvia Bonet.
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Els cònsols d’Andorra la Vella, 
Escaldes-Engordany i Encamp, 
en representació de la resta de 
mandataris comunals, es van 
reunir a mitjan juliol amb el pre-
sident del Consell Superior de 
la Justícia (CSJ) i el president 
de la Batllia per clarificar alguns 
dubtes sobre els expedients ad-
ministratius de les administra-
cions locals que es troben a la 
justícia o bé que ja han prescrit. 
En concret, el que volien saber 
és si encara en queden per retor-
nar a les corporacions i conèixer 
quants n’hi ha de prescrits. En 
relació amb aquest segon aspec-
te (que preocupa especialment 
els comuns), els estaments judi-
cials van informar que de cara al 
mes de setembre la Batllia podrà 
donar un número.

D’altra banda, la Batllia farà 
un segon retorn als comuns de 
tots els expedients que s’han 
tramitat durant el 2015 però 
en els quals no s’ha fet cap ac-
ció. Segons van explicar fonts 
properes als cònsols, ara per ara 
es desconeix quan es durà a ter-
me aquest segon retorn. Amb 
tot, es va deixar clar que aques-
ta mesura no ha de comportar 
problemes als comuns per ges-
tionar-ho. En aquest sentit van 
remarcar que aquests són els 
darrers que han arribat a la jus-

tícia i per tant no estan a punt 
de prescriure. De fet, encara hi 
ha tres anys per recórrer i per 
això hi ha temps suficient per 
executar-los. 

Amb relació als expedients 
prescrits, les fonts consultades 
van explicar que no serà fins 
que no coneguin el volum total 
que estudiaran emprendre cap 

mesura. Cal recordar que els 
comuns van anunciar que va-
loraran demanar al Govern una 
compensació pels expedients 
administratius que han prescrit 
a la Batllia. Segons van explicar 
els mandataris després de la 
darrera reunió de cònsols ce-
lebrada a Escaldes-Engordany, 
aquesta reclamació correspon 
fer-la a l’executiu ja que és el 
màxim responsable que aquests 
dossiers quedessin bloquejats a 
la justícia i caduquessin sense 
que s’haguessin executat, un 
fet que comporta una pèrdua 
d’ingressos per a les adminis-
tracions locals. Els mandataris 
van precisar que hi ha prece-
dents d’èxit, com el cas en què 
el Comú d’Andorra la Vella va 
guanyar un recurs per uns dos-
siers que també havien prescrit 
a la Batllia. En el cas que s’apos-
ti per sol·licitar el pagament, els 
cònsols preveuen que es pugui 
arribar a un acord amb l’execu-
tiu per la via de la negociació.

Els comuns sabran al setembre 
el volum d’expedients prescrits
La Batllia farà un segon retorn a les corporacions dels tramitats durant el 2015

justícia

Els cònsols en una de les reunions mensuals celebrada a Canillo.
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els cònsols es 
van reunir amb els 
presidents de la 
Batllia i el CSj


